
 
Protokół Nr  21/07 

z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 
w dniu  28 listopada  2007 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2008 – druk D. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
 

Posiedzenie o godz. 8.30 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 
 
Ad 2 

 Projekt uchwały w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
rok 2008 – druk D przedstawił K.Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i 
Sportu. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Jarosz – pytał o rzecznika, koordynatora do współpracy z Romami? 
Naczelnik – wyjaśnił, że w SP Nr 4 jest zatrudniony asystent romski ze środków Ministerstwa 

Edukacji. Taka osoba ma na celu przyczynianie się do tego, aby dzieci romskie chodziły 
do szkoły. 

J.Leszczyk – zgłosił uwagę, żeby Burmistrz Miasta sam dzielił środki na sport, bo obecny 
skład Komisji nie jest związany ze sportem. Ponadto w projekcie uchwały jest zapis o 
udostępnianiu strony miejskiej portalu internetowego w celu zamieszczania informacji o 
sporcie. Radny proponował, aby zamieszczać całe tabele dotyczące terminarza rozgrywek 
z poszczególnych klubów.  

Naczelnik – stwierdził, że  strona nie jest w gestii Wydziału Edukacji. 
 
 Komisja przegłosowała wniosek do Burmistrza Miasta, aby zgodnie z rozdziałem 6 
projektu uchwały w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
rok 2008  udostępnić stornę miejskiego portalu internetowego na zamieszczanie informacji 
sportowych. 
Przegłosowano:  za-5 (jednogłośnie). 
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B.Stanczewski – stwierdził, że takie informacje powinny być zamieszczane półrocznym  
wyprzedzeniem, np. po przedłożeniu rocznych terminarzy imprez organizowanych przez 
stowarzyszenia sportowe. 

 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały (D), głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 
 
Ad 3 
 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 8.50
 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 
              

                    Janusz Turnik 
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